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Protokół Nr XVIII/16 
RADY GMINY DĄBRÓWNO 

z dnia 25 lutego 2016 r. 
 

1. Otwarcie nastąpiło o godz. 1300, zamknięcie o godz. 1530. 

Na posiedzeniu podjęto 15 uchwał od Nr XVIII/99/16 do Nr XVIII/113/16. 

Zaproszenie stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Radni wg listy obecności – załącznik nr 2 

2. Sołtysi wg listy obecności – załącznik nr 3 

3. Piotr Zwaliński – Wójt Gminy Dąbrówno 

4. Danuta Tupaj – Skarbnik Gminy 

5. Grażyna Halkiewicz – Sekretarz Gminy 

6. Marcin Ignatowski – Radca Prawny 

7. Włodzimierz Marchewka – Członek Rady Powiatowej Warmińsko – Mazurskiej 

Izby Rolniczej 

8. Rafał Bąk – Prezes Związku Nauczycielstwa Polskiego 

9. Tomasz Perowicz  - p.o.Kierownika Posterunku Policji w Dąbrównie 

 

 

Pani Jolanta Bączek – Ostrowska Kierownik Doradztwa Rolniczego przedstawiła informację, 

że w okresie od 18 lutego do 13 marca br. istnieje możliwość składania wniosków na 

specjalne dofinansowanie do mleka i trzody, które należy złożyć w Agencji Rynku Rolnego w 

Olsztynie. Poinformowała o wymaganej dokumentacji oraz warunkach, które muszą zostać 

spełnione, jak również o udzielanej pomocy w celu wypełnieniu wniosków. Zebrani uzyskali 

informację o pełnieniu dyżurów w celu pomocy w wypełnianiu wniosków w dniach od 15 

marca do 15 maja o dopłaty bezpośrednie. 
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Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Krzemiński powitał zebranych, odczytał 

proponowany porządek obrad. W posiedzeniu udział wzięło 13 Radnych na 15 osobowy skład 

Rady w związku, z czym obrady były prawomocne. 

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrowno złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad 

projektów uchwał w sprawie: 

a) ustalenia zasad przyznawania i określania wysokości diet dla radnych oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych na obszarze kraju,  

b) sprzedaży nieruchomości gminnej niezabudowanej, położonej w miejscowości 

Lewałd Wielki, gmina Dąbrówno. 

Przewodniczący Pan Andrzej Krzemiński zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Wnioski w sprawie wycofania uchwał z porządku obrad XVIII Sesji Rady Gminy Dąbrówno 

zostały przyjęte jednogłośnie. Projekty uchwał stanowią załączniki nr 4 i 5 do protokołu.  

 

Radny Pan Marek Zalewski poprosił o wyjaśnienie, dlaczego niniejsze uchwały zostały 

wycofane z porządku obrad oraz złożył wniosek o przeniesienie pkt. 5 dot. informacji o stanie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego za rok 2015 na początek obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówno Pan Andrzej Krzemiński poinformował, że projekty 

uchwał były przedmiotem obrad na posiedzeniu komisji wspólnych w dniu 19 lutego br. i 

Radni negatywnie zaopiniowali projekt uchwały dotyczący diet radnych, a w sprawie 

sprzedaży nieruchomości gminnej niezabudowanej położonej w miejscowości Lewałd Wielki 

zaproponowano przeprowadzenie konsultacji z mieszkańcami wsi. Dodał, że w dniu 

dzisiejszym wpłynęła petycja Radnej z Lewałdu Wielkiego w tej sprawie, która zostanie 

odczytana w „sprawach różnych”.   

Przewodniczący Pan Andrzej Krzemiński poddał wniosek Radnego Pana Marka Zalewskiego 

pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów  

 wstrzymujących się – 0 głosów 
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Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego za rok 2015. 

p.o. Kierownika Posterunku Policji w Dąbrównie Pan Tomasz Perowicz przedstawił 

informację dotyczącą bezpieczeństwa i porządku publicznego za rok ubiegły informując o 

ilości odbytych interwencji oraz o pracy funkcjonariuszy policji na terenie Gminy Dąbrówno.  

Radna Pani Genowefa Szczepańska zapytała, czego dotyczyły interwencje? 

Pan Tomasz Perowicz poinformował, że wyjazdy funkcjonariuszy policji dotyczyły 

interwencji domowych bądź wypadków i kolizji.  

Zmiana składu Rady z 13 na 14. Na obrady przybył Radny Pan Bartosz Sołtan.   

p.o. Kierownika Posterunku Policji w Dąbrównie przedstawił program Powiatowej Mapy 

Zagrożeń. Zgromadzeni zostali poinformowani na czym ten program będzie polegał. Pan 

Perowicz zapewnił, że szczegółowe informacje dotyczące mapy zagrożeń zostaną przekazane 

w późniejszym terminie.  

Radna Pani Genowefa Szczepańska zapytała, czym jest spowodowany spadek dyżurów 

policyjnych? 

Pan Tomasz Perowicz w odp. poinformował, że głównym powodem jest mała ilość 

policjantów. 

 

Ad. 3 lit. a) w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dąbrówno na lata 2016 – 2025.  

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj przedstawiła projekt uchwały dotyczący zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 – 2025. Uzasadnienie stanowi załącznik nr 6. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówno Pan Andrzej Krzemiński odczytał treść uchwały 

i poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XVIII/99/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu.  

 

Ad. 3 lit. b) w sprawie zmian w budżecie Gminy Dąbrówno na 2016 r.  
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Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj przedstawiła projekt uchwały dotyczący zmian w 

budżecie gmina na rok bieżący. Uzasadnienie stanowi załącznik nr 8. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XVIII/100/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu.  

 

Ad. 3 lit. c) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Dąbrówno. 

Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz poinformowała, że zmiana studium jest skutkiem 

wydobywania złóż kruszywa w miejscowości Gardyny. I zgodnie z obowiązującymi 

przepisami, jeżeli gmina w ciągu dwóch lat nie dokona zmiany studium, wykazując obszary 

jako górnicze, wówczas Wojewoda dokona tego samoczynnie.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały w związku, z czym Przewodniczący odczytał 

treść uchwały i poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 1 głos 

Uchwała Nr XVIII/101/16 została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu.  

 

Ad. 3 lit. d) w sprawie przeprowadzenia z mieszkańcami konsultacji projektów uchwał 

Rady Gminy Dąbrówno w sprawie zmian w statutach sołectw położonych na terenie 

Gminy Dąbrówno.  

Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz poinformowała, że projekt uchwały dotyczy § 8 

Statutów Sołectw Gminy Dąbrówno celem doprecyzowania prawa zabrania głosu podczas 

głosowania na zebraniach wiejskich. Projekt uchwały przedstawia termin konsultacji oraz 

możliwości złożenia wniosku i dostarczenia go do Urzędu Gminy w Dąbrównie. 

Proponowany termin konsultacji został wyznaczony na dzień 07 – 18 marca 2016 r. Uchwała 
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określa wzór wniosku, na którym każda osoba może zgłosić swoje uwagi poprzez złożenie go 

w urzędzie gminy bądź u sołtysa. Wzór formularzu będzie dostępny na stronie internetowej 

urzędu oraz na stronie BIP Urzędu Gminy Dąbrówno.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały w związku, z czym Przewodniczący odczytał 

treść uchwały i poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XVIII/102/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

    

Ad. 3 lit. e) w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Dąbrówno na rok 2016. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XVIII/103/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

 

Ad. 3 lit. f) w sprawie przyjęcia planów pracy komisji Rady Gminy Dąbrówno na rok 

2016 . 

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówno poinformował, że w projekcie uchwały nie 

uwzględniony został plan pracy Komisji Rewizyjnej z powodu braku przewodniczącego 

komisji. W dniu dzisiejszym zostanie on wybrany i zobligowany do przygotowania planu 

pracy komisji na 2016 r., który zostanie poddany pod głosowanie na najbliższej sesji Rady 

Gminy.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. Przewodniczący odczytał treść uchwały i 

poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 
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 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XVIII/104/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu.  

 

Ad. 3 lit. h) w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dąbrówno w 2016 roku”.  

Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz poinformowała, że projekt uchwały był 

przedmiotem obrad na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 19 lutego br. Dodała, że 

program został pozytywnie zaopiniowany przez powiatowego lekarza weterynarii z drobnymi 

uwagami, które zostały już poprawione.  

Radny Pan Marek Zalewski zapytał skąd gmina uzyska środki na dożywianie tych zwierząt? 

Pani Sekretarz w odp. poinformowała, że w budżecie gminy zostały uwzględnione środki w 

wysokości 3.000,00 zł. w ramach, których program będzie realizowany. Dodała, że program 

dotyczy zwierząt bezdomnych – bezpańskich, natomiast jeżeli zwierzę mające właściciela w 

jakiś sposób sprawia kłopoty, wówczas należy to zgłosić na policję. 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XVIII/105/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu.  

 

Ad. 3 lit. i) w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania składów osobowych stałych 

komisji Rady Gminy Dąbrówno i określenia przedmiotu ich działania.  

Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz poinformowała, że uchwała jest skutkiem objęcia 

przez dotychczasowego przewodniczącego komisji rewizyjnej Pana Andrzeja Krzemińskiego 

funkcji Przewodniczącego Rady Gminy Dąbrówno. Zgodnie z obowiązującymi przepisami o 

samorządzie gminnym Przewodniczący Rady Gminy nie może być jednocześnie członkiem 

ani przewodniczącym komisji.   

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie kandydatów do składu osobowego 

komisji rewizyjnej. 

Radny Pan Bogumił Garnek jako kandydata zgłosił Radnego Pana Marka Zalewskiego.  
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Pani Sekretarz odczytała obecny skład członków komisji rewizyjnej.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie złożoną kandydaturę  

Głosowanie: 

 za – 10 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 4 głosy 

Kandydowanie na członka komisji rewizyjnej Pana Marka Zalewskiego zostało przyjęte 

większością głosów. 

Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz poinformowała, że zgodnie ze statutem gminy 

komisja rewizyjna spośród członków komisji powinna wybrać osobę na pełnienie funkcji 

przewodniczącego komisji. W związku ze złożoną propozycję ogłoszenia krótkiej przerwy 

zaproponowano członkom komisji aby podczas przerwy wyznaczyli spośród siebie 

kandydatów na przewodniczącego komisji rewizyjnej.  

Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 10 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 4 głosy 

Uchwała Nr XVIII/106/16 została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu.  

 

Przerwa 10 min.  

 

Ad. 3 lit. j) w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Przewodniczących stałych 

komisji Rady Gminy Dąbrówno.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Krzemiński poinformował, że członkowie komisji 

podczas przerwy wytypowali dwóch kandydatów na Przewodniczącego komisji rewizyjnej – 

Panią Genowefę Szczepańska i Pana Marka Zalewskiego.  

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

a) Kandydatura Radnej Pani Genowefy Szczepańskiej. 

Głosowanie: 

 za – 6 głosów 

 przeciw – 3 głosy 

 wstrzymujących się – 5 głosów 
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b) Kandydatura Radnego Pana Marka Zalewskiego. 

Głosowanie: 

 za – 8 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 6 głosów 

W wyniku jawnego głosowania większością głosów została wybrana kandydatura Pana 

Marka Zalewskiego na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówno.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówno Pan Andrzej Krzemiński odczytał treść uchwały i 

poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XVIII/107/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu.  

 

Ad. 3 lit. k) zmiana uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju 

Gminy Dąbrówno. 

Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz przedstawiła projekt uchwały, który dotyczył 

wydłużenia terminu opracowania niniejszej strategii do końca czerwca br. , ponieważ jej 

opracowanie nie jest możliwe we wcześniejszym terminie.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały w związku, z czym Przewodniczący odczytał 

treść uchwały i poddał ja pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XVIII/108/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu.  

 

Ad. 3 lit. l) w sprawie ustanowienia ograniczonego prawa rzeczowego – służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiących własność Gminy Dąbrówno. 
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Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz poinformowała, że firma działająca w imieniu 

zakładu energetycznego ENERGA wystąpiła z wnioskiem o udostepnienie dojazdu za 

odpłatnością zgodnie z obowiązującymi stawkami do działki nr 107/10 położonej w Lewałd 

Wielki, na której zostanie położony kabel dla energii elektrycznej.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XVIII/109/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu. 

 

Ad. 3 lit. m) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, 

których przedmiotem jest ta sama nieruchomość z dotychczasowymi dzierżawcami na 

okres 3 lat.  

Wójt Gminy Pan Piotr Zwaliński poinformował, że przygotowanie projektu uchwały 

spowodowane jest tym, iż dotychczasowi dzierżawcy w związku ze zbliżającym się terminem 

wygaśnięcia dzierżawy nieruchomości złożyli podania do Urzędu Gminy o przedłużenia 

umów dzierżawy. Podjęcie decyzji w sprawie należy do Rady Gminy Dąbrówno.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XVIII/110/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 19 do 

protokołu. 

 

Ad. 3 lit. n) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, których 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość z dotychczasowymi dzierżawcami oraz na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów na okres 10 lat. 

Pan Wójt poinformował, że projekt uchwały również dotyczy przedłużenia umów dzierżawy 

lecz na dłuższy okres czasu - 10 lat. 
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Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. Przewodniczący odczytał treść uchwały i 

poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XVIII/111/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 20 do 

protokołu.  

  

Ad. 3 lit. o) w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej niezabudowanej, położonej w 

miejscowości Gardyny, gmina Dąbrówno. 

Wójt Gminy Pan Piotr Zwaliński poinformował, że do urzędu gminy wpłynęło podanie 

mieszkańca Gardyn będącego zainteresowanym kupnem działki nr 41/1.  O sprzedaży 

nieruchomości gminnych decyduje Rada Gminy, dlatego też został przygotowany projekt 

uchwały w tej sprawie. Dodał, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu komisji 

wspólnych Rady Gminy Dąbrówno.  

Sołtys Sołectwa Gardyny stwierdziła, że wnioskodawca nie chce kupić całej działki. 

Pan Wójt w odp. poinformował, że w akcie notarialnym zostanie zachowane prawo sołectwa 

do roszczeń wobec działki, dotyczących budowy chodnika.  

Przewodniczący Rady potwierdził, że projekt był omawiany na posiedzeniu komisji 

wspólnych i został on szczegółowo przedstawiony przez pracownika urzędu. Sprawa budowy 

chodnika została również wyjaśniona.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. Przewodniczący odczytał treść uchwały i 

poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XVIII/112/16 został przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 21 do 

protokołu.  

 

Ad. 3 lit. q) w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej niezabudowanej, położonej 

w miejscowości Dąbrówno, gmina Dąbrówno.  
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Pan Wójt poinformował, że jest to działka nr 314/2 położona w miejscowości Dąbrówno 

(przy „mleczarni”, za cmentarzem). Do urzędu wpłynęło podanie osoby zainteresowanej 

kupnem nieruchomości. Decyzja należy do Rady Gminy Dąbrówno. 

Radna Pani Genowefa Szczepańska zapytała, czy jest dojazd do tej działki? 

Pan Wójt w odp. poinformował, że od drugiej strony działki jest droga, jednak nie jest 

w stanie odpowiedzieć, czy droga ta łączy się z działką.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ja pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 12 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 2 głosy 

Uchwała Nr XVIII/113/16 została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik nr 22 do 

protokołu.  

 

Ad. 4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Dąbrówno za rok 2015. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 

2015 rok. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

 

Ad. 6. Przyjęcie protokołu z XVII Sesji Rady Gminy Dąbrówno. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 1 głos 

Protokół z XVII Sesji Rady Gminy Dąbrówno został przyjęty większością głosów. 

 

Ad. 7. Informacje Wójta Gminy Dąbrówno. 

Pan Wójt przedstawił informacje o swojej pracy w okresie międzysesyjnym (załącznik nr 24). 

Dodał, że uchwały są w trakcie realizacji.  

Wójt Gminy Dąbrówno złożył życzenia z okazji 25 – lecia pełnienia funkcji Sołtysa 

Sołtysowi sołectwa Samin Pani Józefie Czarnackiej.  
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Ad. 8. Interpelacje i wnioski Radnych Gminy. 

Radny Pan Marek Zalewski poprosił o przesyłanie informacji o pracy Wójta w okresie 

międzysesyjnym Radnym wraz z materiałami na sesję.  

Kontynuując Radny zapytał o drzewo przy aptece w Dąbrównie, czy zostało ono wycięte 

przez pracowników gminy i czy było uzyskane pozwolenie na jego wycięcie? 

Pan Wójt w odp. poinformował, że sprawa wycięcia drzewa jest w trakcie wyjaśniania. 

Radna Pani Genowefa Szczepańska stwierdziła, że nie rozumie powstałego poruszenia, 

ponieważ jak jakiś czas temu wycięte zostały dęby koło piekarni wówczas nikt tego nie 

zauważył, a teraz gdy wycięto stare, chore drzewo, które było kłopotliwe dla mieszkańców 

pobliskiego budynku pojawia się problem.  

Radny Pan Janusz Szraga poinformował, że zauważył, iż drzewo zostało wycięte. Jednak nie 

powinno być żadnej dyskusji, ponieważ zgodnie z przepisami istnieje możliwość wycinki 

drzew jednak najpierw konieczne jest uzyskanie stosownego pozwolenia.  

Radny Pan Marek Zalewski poruszył temat związany z dowozem dzieci do punktu 

przedszkolnego w Stębarku. Dodał, że na posiedzeniu wspólnym komisji Rady Gminy 

Dąbrówno prosił o xero zawartego porozumienia na ten cel. 

Zmiana składu Rady z 14 na 13. Obrady opuścił Radny Pan Janusz Szraga. 

Pan Wójt ustosunkowując się do wypowiedzi Radnego odczytał porozumienie dotyczące 

dowozu dzieci z terenu Gminy Dąbrówno do punktu przedszkolnego w Stębarku. 

Radny Pan Marek Zalewski stwierdził, że Pan Wójt nigdy nie wspomniał, że dzieci z Samina,  

Saminka i Ostrowitego zostają dowożone do punktu przedszkolnego. 

Pan Wójt w odp. poinformował, że do urzędu zgłosiło się 11 rodziców z prośbą 

o udostępnienie środka transportu do dowozu dzieci do punktu przedszkolnego. Dodał, że 

zgodnie z ustawą gmina musi zapewnić dostęp do punktu przedszkolnego. Nadmienił, że 

gmina mając swój autobus szkolny, który i tak rozwozi dzieci po poszczególnych 

miejscowościach robiąc dodatkowo ok. 6 km. więcej nie jest czymś nadzwyczajnym. Koszty 

ponoszone z tego tytułu też nie są ogromne.   

Radny Pan Michał Mielczarek zauważył, że punkt przedszkolny w Stębarku jest prowadzony 

przez stowarzyszenie i nie ma ono obowiązku zapewnienia transportu dzieciom? 

Pan Wójt w odp. poinformował, że nie. Gmina za dzieci z naszego terenu uczęszczające do 

przedszkola w Stębarku  uiszcza opłatę w wysokości ok. 150, 00 zł./osobę do Gminy 

Grunwald. Obowiązkiem dostarczenia dzieci, których rodzice zgłosili do gminy chęć 

powierzenia dziecka opiece przedszkolnej jest nałożona na gminy, aby zapewnić środek 

transportu. Dodał, że gmina uiszcza opłaty do Gminy Lubawa i Ostróda za pobyt dzieci 
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z terenu naszej gminy, które uczęszczają do przedszkoli bądź punktów przedszkolnych 

umiejscowionych w tych gminach.   

Radny Pan Michał Mielczarek zauważył, że punkt przedszkolny w Stębarku powstał dzięki 

funduszom unijnym, więc zapewne w projekcie były zaplanowane środki na dowóz dzieci.  

Pan Wójt w odp. zaproponował, iż w związku z pojawiającymi się licznymi pytaniami 

związanymi z funkcjonowaniem punktu przedszkolnego w Stębarku zorganizowanie 

spotkania z Panią Prezes Stowarzyszenia zajmującego się prowadzeniem punktu 

przedszkolnego. Takie spotkanie pozwoli na uzyskanie dogłębnych odpowiedzi na nurtujące 

pytania.  

Radny Pan Marek Zalewski stwierdził, że nie ma nic przeciwko aby dzieci uczęszczały do 

przedszkola, ale konieczne jest podjęcie działań aby zatrzymać dzieci w naszej gminie. 

Gmina Grunwald nie jest zainteresowana dowozem dzieci z terenu swojej gminy do punktu 

przedszkolnego. Dodał, że jego zdaniem dwudziestoparoletni autobus szkolny będący w 

posiadaniu gminy nie powinien pokonywać dodatkowych kilometrów dla 7 dzieci. 

Należałoby poszukać innego rozwiązania w sprawie dowozu dzieci do punktu przedszkolnego 

w Stębarku. 

Pan Wójt w odp. poinformował, że na terenie Gminy Dąbrówno nie ma przedszkola ani 

punktu przedszkolnego i co najgorsze nie ma możliwości ani środków finansowych na 

utworzenie takiego punktu przy szkołach podstawowych. Pan Wójt przybliżył obecnie 

wymagane warunki dotyczące utworzenia punktu przedszkolnego bądź przedszkola, których 

niestety nie spełnia żaden lokal umiejscowiony przy szkołach podstawowych na terenie 

Gminy Dąbrówno. 

 

Ad. 9. Sprawy różne. 

Sołtys sołectwa Odmy poinformował, że jakiś czas temu poruszony został temat związany z 

remontem drogi gminnej łączącej się z drogą powiatową. Pan Wójt wówczas zapewnił, że 

zostanie wystosowane odpowiednie pismo do powiatu w tej sprawie, jednak z informacji 

uzyskanych od przedstawiciela zarządu dróg powiatowych w Ostródzie wynika, że do dnia 

dzisiejszego nie wpłynęło żadne pismo z gminy Dąbrówno.  

Pan Wójt w odp. zapewnił, że w budżecie gminy zostały zabezpieczone środki na 

partycypację z powiatem kosztów związanych z remontem dróg gminnych połączonych z 

drogami powiatowymi. Dodał, że kserokopia pisma zostanie przesłana do Sołtysa Sołectwa 

Odmy. 
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Sołtys Sołectwa Elgnowa podziękowała Radnym w imieniu swoim i mieszkańców Elgnowa 

za sprzeciwienie się w sprawie likwidacji – przekazania do dalszego prowadzenia 

Stowarzyszeniu Fundacji Warmii i Mazur Szkoły Podstawowej w Elgnowie.  

Radny Pan Marek Zalewski zapytał o konserwatora sieci elektrycznej na terenie Gminy 

Dąbrówno? 

Pan Wójt w odp. poinformował, że ogłoszony został przetarg w tym celu, który wygrał Pan 

Nadolski z Lubawy, jednak po miesiącu Pan Nadolski rozwiązał umowę z powodu 

powstałych nieporozumień cenowych. W związku z zaistniałą sytuacją ogłoszony został 

kolejny przetarg, który ponownie wygrał Pan Nadolski z Lubawy, proponując 

najkorzystniejszą ofertę cenową. 

Sołtys sołectwa Elgnowo poprosiła o interwencję w sprawie dziurawego dachu na świetlicy 

wiejskiej w Elgnowie, ponieważ sołectwo chce kontynuować prace remontowe.  

Pan Wójt w odp. poinformował, że sprawa zostanie przekazana pracownikowi urzędu.  

Radny Pan Marek Zalewski powrócił do tematu związanego z świadczeniem usług 

ciągnikiem przez gminę. Odczytał otrzymaną z urzędu odpowiedź na wcześniej złożone na 

piśmie zapytanie w tej sprawie.  

Pan Wójt udzielił ponownej odpowiedzi dotyczącej świadczenia przez gminę usług innych niż 

dostarczanie wody i odprowadzanie ścieków.  

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Krzemiński odczytał podanie mieszkańca gminy 

Dąbrówno w sprawie umorzenia należności wraz z odsetkami z tytułu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków. Podanie skierowanie zostało do Rady, ponieważ wysokość 

zadłużenia przekracza kwotę 2 tys. zł., a Pan Wójt ma możliwość umorzenia zadłużenia tylko 

do wysokości 2 tys. zł. Decyzja należy do Rady Gminy Dąbrówno.  

Radny Pan Michał Mielczarek zapytał, o zdanie Pana Wójta na ten temat. 

Pan Wójt w odp. poinformował, że decyzja jest trudna, ponieważ mieszkaniec występuje jako 

osoba prywatna. Pan Wójt stwierdził, że mając możliwość umorzenia podjąłby dyskusję na 

temat innych wskaźników, które powinny zostać przekazane do podania o umorzenie 

zadłużenia.  

Radni dyskutowali na temat zadłużenia, o które wnioskował mieszkaniec Dąbrówna. W 

ostateczności sprawa została odłożona na następną sesję Rady Gminy Dąbrówno w celu 

uzupełnienia informacji od jakiego okresu dotyczy zadłużenie – od kiedy ono powstało.  

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówno poinformował, że do Rady wpłynęło podanie – 

petycja wraz z podpisami mieszkańców Radnej Pani Marioli Kilian dotyczące sprzeciwu 

mieszkańców w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej położonej w miejscowości Lewałd 
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Wielki, prosząc o przedłużenie umowy dzierżawy dotychczasowemu dzierżawcy, a w 

przyszłości o umożliwienie nabycia jej na rzecz sołectwa Lewałd Wielki z przeznaczeniem na 

potrzeby mieszkańców. Petycja stanowi załącznik nr 26.  

Radny Pan Marek Zalewski zapytał, na jakim etapie jest budowa fermy trzody chlewnej w 

Saminie? 

Pan Wójt w odp. poinformował, że został uzyskany raport ochrony oddziaływania na 

środowisko, teraz Pan, który chce się tam budować musi uzyskać pozwolenie na budowę. 

Dodał, że opinia Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Olsztynie jest pozytywna.  

Radny Pan Marek Zalewski zapytał, czy Pan Wójt chce coś zrobić, aby ta ferma nie powstała, 

czy też nie, takie są pytania? 

Pan Wójt w odp. poinformował, że jeżeli w dokumentach jest napisane, iż nie będzie 

ponadnormatywnego udziału związków (amoniak, siarkowodór, dwutlenek azotu, dwutlenek i 

tlenek węgla, dwutlenek siarki) do powietrza to nie ma żadnych przesłanek ku temu, aby 

wydawać negatywną opinię oddziaływania na środowisko tej budowy. Co inne jest wydać 

opinię oddziaływania na środowisko, a co innego wydać pozwolenie na budowę, bo my jako 

gmina tego nie wydajemy, to wydaje Starostwo Powiatowe.  

Radny Pan Marek Zalewski zapytał, czy nie ma wpływu na to opinia sanepidu powiatowego, 

która była negatywna?  

Pan Wójt w odp. poinformował, że opinia Państwowego Powiatowego Inspektoratu 

Sanitarnego w Ostródzie jest negatywna, jednakże użyte sformułowanie „może przyczynić się 

do pogorszenia warunków sanitarnohigienicznych” nie jest oparta na faktach. 

Radny Pan Marek Zalewski zapytał, czy taka informację ma przekazać mieszkańcom? 

Pan Wójt potwierdził, że tak. Może Pan Radny przekazać taką informację mieszkańcom.  

Sołtys sołectwa Odmy poprosiła o dostarczenie żwiru celem naprawy drogi gruntowej w 

miejscowości Odmy? 

Pan Wójt w odp. zapewnił, że nawierzchnia zostanie naprawiona tłuczniem. 

Sołtys sołectwa Elgnowa również poprosiła o naprawę drogi gruntowej gminnej w 

miejscowości Elgnowo. 

Pan Wójt w odp. poinformował, że sprawa zostanie przekazana pracownikowi urzędu, który 

się tym zajmie. 

Radny Pan Bartosz Sołtan poinformował o zwężeniu chodnika podczas jego budowy w 

miejscowości Leszcz. Poprosił o interwencję w tej sprawie. 

Pan Wójt poprosił o przedstawienie zaistniałej sytuacji w formie pisemnej i złożenia jej w 

Urzędzie Gminy w Dąbrównie.  
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Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówno poinformował o pełnieniu dyżurów w Urzędzie 

Gminy w Dąbrównie przez Przewodniczącego lub Wiceprzewodniczącą Rady Gminy  

ósmego dnia każdego miesiąca, począwszy od miesiąca kwietnia br.  Informacja została 

zamieszczona na stronie internetowej urzędu. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie XVIII 

Sesji Rady Gminy Dąbrówno. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółowała:  

Dorota Kędzierska  


